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Referat 

Mødedato 
30. januar 2025 

Mødelokale 
Mødelokale M1 

Mødetidspunkt kl. 
18:00 

Sluttidspunkt kl. 
 20:00 

Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Célia Le Gouil, Pia Gasberg, Marie Louise Søklint, Peter Simonsen, Ruby Hjort, Rasmus 
Hartvigsen, Susan Petersen 
Suppleant: René Krogh  
Eleverep: Adam Farah 9.B (formand elevrådet) og Marta Mühlemann 9.A (næstformand elevrådet) 
Medarbejdere: Yuki Winther Henry Hansen 
Ledelse: Jesper Bruselius, Lone Villemoes 
 
Afbud 
Susan, Jesper, Marie Louise, Adam 
 

Referent 
Lone Villemoes 

Journalnr. 
17.01.01-G01-1-24 

 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden (2 min)  
Godkendt 
 

2. Nyt fra: (10 min) 
Formanden 
Ledelse (byggeri, legeplads, ansættelser) 
Medarbejdere (der afvikles 2. forældremøder, der er afviklet terminsprøver, 
karakterer fylder meget ved eleverne) 
Elever (skolefest, møde på Domus hvor valgfag blev drøftet) 
Forældre (henvendelse vedr. gratis bind på skolen, tilgængeligt på toiletterne, 
drøftes næste gang) 
Vandrørene 
 

3. Princip for orden og trivsel (30 min) 
Princippet genbesøges og bestyrelsen bedes tage stilling om der skal foretages 
rettelser.  
Ledelsen foreslår særligt fokus på mobilpolitik, herunder smart-watches.  
Drøftelse af medbragte smartwatches.  
Enighed om, at skolen fortsat ”holder” elevernes telefoner i løbet af skoledagen. 
Enighed om, at der indsamles mobiltelefoner og smartwatches. 
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Bestyrelsen fastholder, at 8. og 9. klasserne stadig ikke må forlade skolen i den 
store pause. 
Princippet revideres og godkendes næste gang. 
 

4. Trafik omkring skolen (30 min) 
Trafikken omkring skolen har det med at ”proppe til” kl. 7.45 – 8.00. Vi har i den 
forbindelse taget kontakt til Vejle kommunes trafikafdeling, som er kommet med et 
forslag til løsning. 
Bestyrelsen bedes forholde sig til forslaget og næste skridt i processen.  
Forslag om at bestyrelsen skriver til beboerne på Søndermarksvej og henstiller til 
at der ikke parkeres på vejen om morgenen. Drøftes på næste møde. 
Kontakt til de skoler, som allerede har en Hjertezone for at høre om deres 
erfaringer. 
Skrivelse fra skolen med henstilling til at forældre kører hjemmefra i god tid og 
afleverer hurtigt i kiss and ride 
Drøftes igen på næste møde. 
 

5. Skolens økonomi (20 min) 
Et indblik og et overblik over hvordan skolernes økonomi er skruet sammen 
Bestyrelsen fik et indblik i skolens ressourcemodel 
 

6. Antimobbestrategi (20 min) 
Jf. lovgivningen, skal skolens antimobbestrategi gennemgås og godkendes hvert år. 
Udsættes til næste møde 

 
 
 
 
 
 
 


